
 

 

 

 

De goedbezochte online bijeenkomst startte met een eerder opgenomen welkomstwoord door de 

Noorse ontwikkelaar Arthur Buchardt. Vooral bekend van Mjøstårnet; op moment van schrijven het 

hoogste houten gebouw ter wereld. Hij benadrukte dat gebruik van het materiaal hout veel kansen 

biedt, maar eveneens de juiste aanpak en voorbereiding vergt. De bekendste obstakels, zoals daar 

zijn hogere kosten, akoestische problemen en het garanderen van brandveiligheid, kunnen wel 

degelijk technisch opgelost worden. Het vereist wel kennis en pioniersdrift. De tweede spreker, 

Mathew Vola (directeur bij Arup) bevestigde dit in zijn presentatie. Huidige regelgeving en de 

gebruikelijke bouwprocessen belemmeren het gebruik van hout in hoogbouw. Tot slot introduceerde 

Fokke van Dijk, architect bij het Rijksvastgoedbedrijf, de aandacht vanuit het RVB voor het gebruik 

van biobased materialen. Hout biedt wellicht kansen, maar roept binnen de hele bouwketen ook nog 

veel vraagtekens op.  

 

De bijeenkomst geeft, mede dankzij de verschillende bijdragen en de discussie met de aanwezigen, 

handvatten voor De Bouwcampus om een traject vorm rondom hout in utiliteitsbouw. Mocht je 

hierover meer willen weten, of kennis en ervaring delen over de (on)mogelijkheden van hout, meld je 

dan bij hans.vantland@debouwcampus.nl. 

Verkenningsbijeenkomst Hout in Utiliteitsbouw 

24 juni 2020 

Het traject ‘Hout in Utiliteitsbouw’ werd afgetrapt met een online bijeenkomst op 24 juni 2020. 

Deze verkenningsbijeenkomst was gericht op het verkennen van expertise en ervaringen op 

het gebied van houtbouw. Waar staan de verschillende spelers? Wat zijn lopende 

ontwikkelingen, waar liggen hindernissen? Het transitieteam van De Bouwcampus wilde 

daarnaast podium bieden voor het projectteam van De Monarch IV (Rijksvastgoedbedrijf). Dit 

concrete project in Den Haag is aanleiding voor het vorm te geven traject. 
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